



英國港僑協會
HONGKONGERS IN BRITAIN

Condemnation over threat of the Hong Kong National (State) Security Police to Benedict Rogers, Hong Kong Watch and other UK-based groups

The threat of the Hong Kong National Security Police to groups in the UK is blatantly trampling on the UK's judicial sovereignty and the integrity of the democratic and free system.

What happened to Benedict Rogers and Hong Kong Watch shows the expansionary nature of totalitarian autocracy, from economic to judicial means to suppress foreign dissent around the world, and in the U.K..

Hongkongers in Britain is looking forward to working with the U.K. police to counter any threat to British nationals, and urges the British government to be vigilant about the situation and to ensure the safety and freedom of British nationals.

【譴責 香港 國安警察 威脅 羅傑斯 及 香港監察 等在英團體】

香港國安警察對在英團體的威脅，是公然踐踏英國的司法主權，及民主自由體制的健全。

羅傑斯及香港監察的遭遇，正正顯示極權專制的擴張本性，從經濟延伸至司法手段，籍此對外鎮壓異見。

港僑會正尋求與英國警政單位合作，抗擊人身威脅，敦促政府警惕有關狀況，切實保障英國國民的安全和自由。

Simon Cheng (鄭文傑)
Founder 創辦人

英國港僑協會
自救・自立・自強

Hongkongers in Britain
Aid and Empower